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Ärenden 
 
 

1. Information om förorenade områden i Vaggeryds kommun - Dörte 
Schuldt, miljöinspektör.  
Dörte berättar om miljö- och byggförvaltningens arbete med 
förorenad mark i kommunen. I dagsläget finns 0,2 tjänster i 
kommunen som arbetar med detta vilket gör att det inte hinns med så 
mycket arbete som skulle behövas. Dörte visar ett kartskikt från 
Länsstyrelsen där man kan se olika potentiellt förorenade områden i 
kommunen och vilka olika riskklasser de har. Det finns ca 340 stycken 
objekt i kommunen och utav dom har kommunen riskklassat några 
områden under områden enligt MIFO-metoden. I steg 1 tittar på 
historiken och i steg 2 gör man undersökningar. Dörte berättar kort 
om smältverket i Klevshult som nu har blivit ett område med 
förorenad mark som man inte får beträda. Länk till sidan som Dörte 
visade är: https://ext-
geoportal.lansstyrelsen.se/standard/?appid=82af5da19f4c47d497c96
a3261d82304 
Via länken kan du kryssa i olika kartlager som du vill se. För att se 
förorenad mark kryssar du i rutan ”Miljöpåverkan” och sedan 
rutorna ”LST_Potentiellt_fororenade_omraden” och ”LST 
Tillståndspliktig miljöfarlig verksamhet och energitorvtäkter i drift” 
 

2. Skillingaryds gamla tipp – ett unikt område, - 
Naturskyddsföreningens Mattias Bokinge berättar.  
Skillingaryds gamla tipp är ett insekts- och kräldjursparadis. Några 
av arterna som hittats är almsnabbvinge (NT) och sandödla samt 
sexfläckig bastardsvärmare, utter och kungsfågel. Området i sig är ca 
50 gånger 100 meter med rik växtlighet runtomkring. I området finns 
också en del invasiva arter. NSF har önskemål om att kommunen kan 
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sätta upp en skylt vid området och knyta det samman med 
Skillingaryds dämme. På längre sikt vill man att området röjs och 
hålls öppet från igenväxning. NSF menar att området kan bli ett 
trevligt utflyktsområde tillsammans med dämmet.  
 
 

3. Grönstrukturplan & Översiktsplan, ett kort nuläge - Madeleine 
Larsson & Hanna Grönlund var inte närvarande vid mötet så Lina 
och Thomas berättade kort om status. Grönstrukturplanen ska 
godkännas i Kommunstyrelsen i mars. Anna-Karin säger att det finns 
en hel del utvecklingsförslag i planen som vi behöver få verkställighet 
i. Inga åtgärder är politiskt beslutade och det behöver tillsättas 
pengar för att genomföra åtgärderna. För översiktsplanen så pågår 
dialogerna för fullt för att inhämta synpunkter och underlag till bland 
annat översiktsplanen. När dialogerna är klara så kommer arbetet 
med översiktsplanen att påbörjas.  
 
  

4. Åtgärd i miljöprogrammet: Inventera vandringshinder för fisk och 
utter – Lina Larsson. Lina berättar om projektet att inventera 
vandringshinder för fisk och utter vid kommunala vägpassager i 
kommunen. Arbetet är nyss påbörjat och syftar till att få ett 
kunskapsunderlag kring vart vandringshindren finns samt att ta fram 
en handlingsplan för åtgärdande av vandringshinder. Det finns en hel 
del enskilda och statliga vägpassager som också behöver inventeras 
men det ligger utanför kommunens ansvarsområde. Anna-Karin 
undrar om man kommer att informera enskilda väghållare om arbetet 
och inspirera dom att inventera sina vägar.   
 

5. Åtgärd i miljöprogrammet: Arbetet med skyddsvärda träd – Lina 
Larsson. Lina berättar om åtgärden att frihugga och synliggöra 
skyddsvärda träd i kommunen. Det finns ett kartskikt där man kan se 
alla skyddsvärda träd, se länk: https://ext-
geoportal.lansstyrelsen.se/standard/?appid=82af5da19f4c47d497c96a
3261d82304 
 
För att söka fram skyddsvärda träd så klickar du i rutan 
”Naturvård”, ”Artinventeringar” Inventerade skyddsvärda träd”. 
 
  

6. Föreningarnas punkter – vad kan vi samverka i under året? 
VSOK: Höga Bränna är instängslat med lövskogsplantering och är 
enligt VSOK igenvuxen och svårtillgängligt. Vill att stängslet togs ner 
och att området ska gallras för att bättre kunna nyttjas. Vid mötet i 
maj 2019 berättade Hans att området skulle röjas om pengarna 
beviljades från Skogsstyrelsen samt att stängslet ska sitta kvar 
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ytterligare några år. Om man har beviljats bidrag från Skogsstyrelsen 
så behöver stängslet sitta i 20 år innan man får ta ner det. Det är dels 
för att träden ska nå en älgsäker höjd, men också för att lövträden ska 
stå trångt så att kronorna hissas upp.   
 
NSF: Ett projekt som NSF vurmar för är Linnarbäcken och vill 
återskapa åfåran som den en gång har varit, meandrande. Om vattnet 
meandrar så rinner det saktare och området kan översvämmas vilket 
kan ge positiva effekter på naturlivet. Det ger ett blötare område.  
 
Skillingaryds frisksportklubb: Kenneth Åberg (S) har varit ute hos 
föreningarna och diskuterat vilka området som kan vara aktuella att 
avsätta som friluftsnära områden. Frisksportsklubben har utvecklat 
verksamheten med cykling och har sökt bidrag för att anlägga en 
cykelteknikbana för ungdomar.    
 
Jaktvårdskretsen: Vi diskuterar jakt under en särskild punkt nedan.  
 
LRF: Vildsvin är en aktuell fråga för LRF, särskilt i frågan om 
utfodring.  
 
 

7. Linnarbäcken – diskussionspunkt. 
För att kunna göra något vid Linnarbäcken behövs det till kommunala 
medel. Det är en för stor investering för att vi ska enbart ska kunna 
söka bidrag. Thomas skickar med frågan kring om det är någon 
förening som kan tänka sig att vara med i detta projekt och bidra med 
timmar och arbetstid. Representanterna kollar med sina föreningar.     
 

8. Lagans vattenråd - information från Thomas Axelsson.  
Thomas Axelsson berättar om vad som framkom på senaste mötet med 
Lagans vattenråd. Thomas visar bland annat Länsstyrelsens hemsida 
VISS där man få veta väldigt mycket om våra vattendrag. Länken är: 
https://viss.lansstyrelsen.se/    
 

9. Jaktfrågor –fokus på skyddsjakt på vildsvin 
Det finns mycket vildsvin kring friluftsgården i Vaggeryd och de 
närmar sig Södra park. Det är kommunal mark och den kommunala 
jakten är utarrenderad. Vi behöver lyfta frågan med ansvarig i 
kommunen för arrendet av jakten på kommunal mark.  

 
10. Övriga frågor. Hemsidan och uppgifterna om natur- och miljörådet på 

www.vaggeryd.se är inte uppdaterad. Dett åtgärdas inom kort.  
 

11. Nästa möte – tid och plats? 
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Vi skulle vilja besöka Rocksjön för att inspireras av hur de anlagt sin 
våtmarkspark. Kanske någon från Länsstyrelsen kan komma och 
berätta om detta. Vi återkommer med tid och plats.  

 
 
 
/Lina Larsson 
 
 
Närvarande 
− IOGT-NTO Bäckalyckan: 

ingen representant 
− LRF: 

Roger Andersson (kjell.roger@telia.com) 
− Skillingaryds Frisksportklubb: 

c/o Ingemar Elgemark (kerstin.elgemark@hotmail.com) 
−  Naturskyddsföreningen: 

c/o Bo Slunge (bo.slunge@live.se)  
− Vaggeryds Jaktvårdskrets: 

c/o Göran Hansson (papagorangamling@gmail.com) 
− Vaggeryds-Skillingaryds Ornitologiska förening:  

Ingen representant 
− VSOK: 

Ingemar Emilsson (ingemar.emilsson@navnet.se) 
 
 
Kommunstyrelsens och Miljö- och byggnämndens representanter: 
Thomas Axelsson, ordförande 
Anna Karin Slunge, vice ordförande 
Peter Sjöberg, ledamot 
 
Tjänstemän: 
Lina Larsson, miljöstrateg 
 
Särskilt inbjudna föredragare: 
Dörte Schuldt, miljö- och byggförvaltningen 
Mattias Bokinge, Naturskyddsföreningen, (bokinge.se@gmail.com) 
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